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KUDOWA-ZDRÓJ. Pomysł postawienia tężni solankowej, czyli obiektu służącego inhalacjom
zalecanym  osobom  chorującym  na  górne  drogi  oddechowe,  nadciśnienie  czy  alergie,
spotkał się z zainteresowaniem kudowian. Od kiedy wypłynął z magistratu, śledzą, co w jej
sprawie się dzieje.

- Mamy już uzgodnienie z konserwatorem zabytków, teraz oczekujemy na uzyskanie pozwolenia na
budowę od strony starosty - informuje burmistrz Aneta Potoczna. - Czekamy też na ogłoszenie
naboru wniosków na fundusze unijne do wykorzystania w latach 2021 - 2027. O środki wystąpimy
wspólnie z czeskim Nachodem, którego włodarz zamierza rozwinąć uzdrowisko. Jeśli pójdzie dobrze,
to w roku 2022 powinniśmy rozpocząć to zadanie.

Dla tężni jest wyznaczone miejsce, określono jej koszt, nawet ją zobrazowano. Nic więc dziwnego, że
choć jeszcze jej nie ma, już powoli wrasta w kudowski krajobraz.
 

(bwb)

Foto TVKlodzka


